

تفعيل دورة استثنائية للجمعية العامة للأمم المتحدة مكرسة لنزع السلاح

الثلاثاء، 6 أيلول/سبتمبر 2022

لندن، المملكة المتحدة

ملخص

من الساعة 09:30 إلى الساعة 16:30 بالتوقيت الصيفي البريطاني / من الساعة 10:30 إلى الساعة 17:30

بتوقيت وسط أوروبا الصيفي

في سياق التوترات الدولية المتزايدة المقترنة بالنفقات العسكرية العالمية المتزايدة ببنات والتي تجاوزت 2 تريليون دولار أمريكي سنوياً في العام 2021، بدأت الاتجاهات العالمية المعاصرة في رسم صورة مقلقة. وتتطلب هذه الحالة التزامات مركزة وفعالة ومتعددة الأطراف بنزع السلاح ومنع انتشاره لتجنب تصعيد النزاعات وتوفير الحماية ليس فحسب للسكان المتضررين بالفعل من العنف المسلح ولكن لحماية مستقبل الكوكب أيضاً.

وينسق الاتحاد البرلماني الدولي تنسيقاً وثيقاً مع المفهوم الاستراتيجي لإزالة الأسلحة ومنع انتشارها (SCRAP Weapons) للتشجيع على تفعيل دورة استثنائية رابعة للجمعية العامة للأمم المتحدة مكرسة لنزع السلاح.

وسيتضمن المؤتمر محادثات، ونقاشات مائدة مستديرة، وجلسات أسئلة وأجوبة مع الجمهور. سيضم المتحدثون ممثلين من حكومات وطنية، ومنظمات دولية، وكذلك، قادة من منظمات غير حكومية، وجماعات دينية من حول العالم.

الأهداف:

1. زيادة التوعية بشأن جدول أعمال نزع السلاح، وتعزيز تفعيل دورة استثنائية رابعة للجمعية العامة للأمم المتحدة مكرسة لنزع السلاح.
2. إبراز دور البرلمانات والبرلمانيين بصفاتهم جهات معنية رئيسية للجهود المبذولة في سبيل نزع السلاح في الساحة الدولية.
3. مشاركة الممارسة الجيدة، ووجهات النظر المرتبطة بنزع السلاح من العديد من الجهات المعنية.



ويتوفر برنامج العمل الكامل، والمذكرة التوضيحية للفعالية في قسم الوثائق.

وسينعقد المؤتمر في صيغة هجينة (بالحضور الشخصي وافتراضي) في اللغتين الإنجليزية، والفرنسية عبر الترجمة الفورية.

[رابط التسجيل](#) (مرفق رقم 1) للمشاركة عبر الإنترنت.

[رابط التسجيل](#) (مرفق رقم 2) للمشاركة بالحضور الشخصي.

المكان: صالات بروني للمحاضرات، مدرسة الدراسات الشرقية والإفريقية، جامعة لندن، جادة راسل، لندن، WC1H 0XG، المملكة المتحدة.





تفعيل دورة استثنائية للجمعية العامة للأمم المتحدة مكرّسة لنزع السلاح

الثلاثاء، 6 أيلول/سبتمبر 2022

لندن، المملكة المتحدة

مرفق رقم 1

التسجيل للمشاركة عبر الإنترنت

التسجيل في الندوة عبر الإنترنت



إن هذه الندوة عبر الإنترنت هي للمستخدمين الذين لديهم حساب زووم Zoom. مستخدم جديد لزووم Zoom؟ [اشترك مجاناً](#).

الموضوع: مؤتمر حول تفعيل دورة استثنائية للجمعية العامة للأمم المتحدة مكرّسة لنزع السلاح

التاريخ والوقت: 6 أيلول/سبتمبر 2022، الساعة 09:00 بتوقيت لندن

* معلومات مطلوبة

الشهرة*

الاسم*

تأكيد البريد الإلكتروني*

البريد الإلكتروني*

وستتم مشاركة المعلومات التي تقدموها عند التسجيل مع صاحب الحساب، والمضيف، ويمكن استخدامها ومشاركتها وفقاً لشروط وسياسة الخصوصية.

تسجيل





تفعيل دورة استثنائية للجمعية العامة للأمم المتحدة مكرّسة لنزع السلاح

الثلاثاء، 6 أيلول/سبتمبر 2022

لندن، المملكة المتحدة

مرفق رقم 2

التسجيل للمشاركة بالحضور الشخصي

المفهوم الاستراتيجي لإزالة الأسلحة ومنع انتشارها يقدم:

تفعيل دورة استثنائية للجمعية العامة للأمم المتحدة مكرّسة لنزع السلاح

الثلاثاء، 6 أيلول/سبتمبر 2022

صالات بروني للمحاضرات

مدرسة الدراسات الشرقية والإفريقية، جامعة لندن

WC1H 0XG، لندن

تسجيل

www.scrapweapons.com

التاريخ والوقت

الثلاثاء، 6 أيلول/سبتمبر 2022

09:30 – 18:00 بالتوقيت

الصفحي البريطاني

مؤتمر يسعى إلى بناء قطاع عامل نحو تنفيذ دورة استثنائية للجمعية العامة لنزع السلاح.

معلومات عن الفعالية

تستضيف مدرسة الدراسات الشرقية والإفريقية، جامعة لندن، المؤتمر المهجين (بالحضور الشخصي وافتراضي) للمفهوم الاستراتيجي لإزالة الأسلحة ومنع انتشارها حول تفعيل دورة استثنائية للجمعية العامة للأمم المتحدة مكرّسة لنزع السلاح، يوم 6 أيلول/سبتمبر 2022. سينعقد المؤتمر في صيغة هجينة (بالحضور الشخصي وافتراضي) في اللغتين الإنجليزية، والفرنسية عبر الترجمة الفورية. وسيتضمن المؤتمر محادثات، ونقاشات مائدة مستديرة، وجلسات أسئلة وأجوبة مع الجمهور. سيضم المتحدثون ممثلين من حكومات وطنية، ومنظمات دولية، وكذلك، قادة من منظمات غير حكومية، وجماعات دينية من حول العالم.

وسينعقد المؤتمر في صيغة هجينة (بالحضور الشخصي وافتراضي). في حال ترغبون في المشاركة عبر الإنترنت، يرجى التسجيل [هنا](#). يرجى أخذ العلم أنه سيطلب منكم حساب زووم Zoom للانضمام إلى المؤتمر عبر الإنترنت.

وللحصول على المزيد من المعلومات، والاطلاع على برنامج العمل، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني [هنا](#).

تفعيل دورة استثنائية للجمعية العامة للأمم المتحدة مكرّسة لنزع السلاح

في صالات بروني للمحاضرات، مدرسة الدراسات الشرقية والإفريقية،

جادة راسل، لندن، WC1H 0XG



Activating a Special Session of the United Nations General Assembly Devoted to Disarmament

Tuesday, 6 September 2022
London United Kingdom

Summary

09:30 – 16:30 BST / 10:30 – 17:30 CEST

In a context of increasing international tensions combined with steadily growing global military expenditures surpassing an annual US\$ 2 trillion in 2021, contemporary global trends are beginning to paint a worrying picture. This situation demands focused, efficient, and multilateral commitments to disarmament and non-proliferation to avoid the escalation of conflicts and offer protection not only to populations already impacted by armed violence but also to safeguard the future of the planet.

The IPU is closely coordinating with the Strategic Concept for Removal of Arms and Proliferation (SCRAP Weapons) to encourage the activation of a fourth special session of the United Nations General Assembly devoted to Disarmament.

The conference will comprise talks, round-table discussions and Q&A sessions with the audience. Speakers will include representatives from national governments and international organisations, as well as leaders from non-governmental organisations and religious groups from around the world.

Objectives:

1. Raise awareness about the disarmament agenda and promote the activation of a fourth special session of the United Nations General Assembly devoted to Disarmament.
2. Highlight the role of Parliaments and parliamentarians as key stakeholders of the disarmament efforts on the international scene.
3. Share good practices and perspectives relating to disarmament from a multitude of stakeholders.

The full programme and the concept note for the event can be found in the documents section.

The conference will be held in hybrid mode in English and French through simultaneous interpretation.

[Registration link](#) for online participation.

[Registration link](#) for in-presence participation.

Location: Brunei Gallery Lecture Theatre, SOAS University, Russell Square, London WC1H 0XG, United Kingdom.

Webinar Registration



This webinar is for users with a Zoom account. New to Zoom? [Sign up free.](#)

Topic Conference on Activating a UN Special Session on Disarmament

Time Sep 6, 2022 09:00 AM in [London](#)

* Required information

First Name *

Last Name *

Email Address *

Confirm Email Address *

Information you provide when registering will be shared with the [account owner](#) and host and can be used and shared by them in accordance with their [Terms and Privacy Policy](#).

Register



SEP 06

Activating a UN Special Session on Disarmament

by SCRAP Weapons

Follow

Free

A conference seeking to build a constituency working towards the implementation of a UN Special Session on Disarmament.

About this event

Version française ci-dessous.

SCRAP Weapons' Hybrid Conference on Activating a Special Session of the United Nations General Assembly Devoted to Disarmament is being hosted at SOAS, University of London on 6th September 2022. The conference will be held in hybrid mode in English and French through simultaneous interpretation.

The conference will comprise of talks, round-table discussions and Q&A sessions with the audience. Speakers will include representatives from national governments and international organisations, as well as leaders from non-governmental organisations and religious groups from around the world.

The conference will be held in hybrid mode. If you wish to participate online please register [here](#). Please note a zoom account will be required to join the online conference.

For more information and to see the programme please visit our website [here](#).

Une conférence visant à créer un réseau de personnes travaillant à la mise en œuvre d'une session spéciale de l'ONU sur le désarmement.

A propos de cet événement

La conférence hybride de SCRAP Weapons sur l'activation d'une session spéciale de l'Assemblée générale des Nations Unies consacrée au désarmement se tiendra à SOAS, Université de Londres, le 6 septembre 2022. La conférence se déroulera en mode hybride en anglais et en français avec interprétation simultanée.

La conférence comprendra des exposés, des tables rondes et des séances de questions-réponses avec le public. Les intervenants seront des représentants de gouvernements nationaux et d'organisations internationales, ainsi que des dirigeants d'organisations non gouvernementales et de groupes religieux du monde entier.

La conférence se déroulera en mode hybride. Si vous souhaitez participer en ligne, veuillez vous inscrire [ici](#). Veuillez noter qu'un compte zoom sera nécessaire pour participer à la conférence en ligne.

Pour plus d'informations et pour consulter le programme, veuillez visiter notre site web [ici](#).

Tags

- United Kingdom Events
- Greater London Events
- Things to do in London
- London Conferences
- London Government Conferences
- #unitednations
- #disarmament
- #soas



Activating a UN Special Session on Disarmament
at
Brunel Gallery Lecture Theatre, SOAS University
Russell Square, London, WC1H 0XG

Date and time

Tue, 6 September 2022
09:30 – 18:00 BST

Location

Brunel Gallery Lecture Theatre, SOAS
University
Russell Square
London
WC1H 0XG
United Kingdom
[View map](#)